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THIS RUSSIAN TRANSLATION IS PROVIDED AS A COURTESY. THE ENGLISH VERSION SHALL 

PREVAIL 

ɉȿɊȿȼɈȾ�ɇȺ�ɊɍɋɋɄɂɃ�əɁɕɄ�ɉɊȿȾɈɋɌȺȼɅȿɇ�ȼ�ɄȺɑȿɋɌȼȿ�ɅɘȻȿɁɇɈɋɌɂ��

ɉɊȿɂɆɍɓȿɋɌȼȿɇɇɍɘ�ɋɂɅɍ�ȻɍȾȿɌ�ɂɆȿɌɖ�ȼȿɊɋɂə�ɇȺ�ȺɇȽɅɂɃɋɄɈɆ�əɁɕɄȿ� 

IMPORTANT NOTICE: 7KLV�(YHQW�3DUWLFLSDWLRQ�7HUPV�DQG�&RQGLWLRQV�$JUHHPHQW� �³Agreement´�� LV�D�

ELQGLQJ�OHJDO�FRQWUDFW�EHWZHHQ�\RX�DQG�WKH�OHJDO�HQWLW\�\RX�UHSUHVHQW��³Supplier´��ZKR�LV�SDUWLFLSDWLQJ�LQ�

DQ\� TXRWLQJ�� ELGGLQJ�� RU� WHQGHULQJ� HYHQWV� �³Event(s)´�� DQG� -DELO� ,QF�� DQG its subsidiaries and affiliates 

�FROOHFWLYHO\��³Jabil´���%\�FOLFNLQJ�RQ�WKH�³,�$FFHSW´�ER[��\RX�KHUHE\�UHSUHVHQW�DQG�ZDUUDQW�WKDW�\RX�DUH�

duly authorized to sign for, intending to be legally bound hereby, and accept the terms of this Agreement on 

behalf of Supplier, and by accessing, participating, or submitting any bids, offers, or proposals, or using 

&RXSD� RU� DQ\� RI� LWV� DVVRFLDWHG� VRIWZDUH� �WKH� ³Coupa´�� 6XSSOLHU� ZLOO� EH� ERXQG� E\� WKH� WHUPV� RI� WKLV�

Agreement. If Supplier does not agree to the terms of this Agreement, Jabil is not willing to grant Supplier 

any right to use or access Coupa or participate in any Events with Jabil. If Supplier does not accept this 

Agreement, Supplier may not access or use the Coupa tool or participate in any Events or to discuss or 

negotiate contract or commercial terms relating thereto. Supplier may obtain a copy of this Agreement by 
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distributing the Confidential Information. In addition, Supplier undertakes not to make use of the Confidential Information 

otherwise than solely in the course of the Events. In this context, Supplier agrees to reveal the Confidential Information only 

to those of Supplier’s directors, officers, advisors, and employees, who need to know the Confidential Information for the 

sole purpose of the Events (“Authorized Representatives”), and who are bound by confidentiality agreements at least as 

protective as this Agreement. 

Поставщик обязан обращаться со всей информацией и ноу-хау, которые уже получены или могут быть получены в 

будущем в рамках Мероприятий, либо напрямую или опосредованно от компании Jabil (в том числе от ее 

сотрудников, агентов и консультантов) в контексте участия в любых Мероприятиях (далее — «Конфиденциальная 

информация»), как со строго конфиденциальной информацией в максимальном разумно возможном объеме и 

пределах, разрешенных законом, а также использовать такие документы и Конфиденциальную информацию 

исключительно в ходе проведения Мероприятий. В связи с этим Поставщик соглашается воздерживаться от 
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any applicable data protection provisions, which provide for the processor's obligation to take security measures in relation data 

transfers, must be warranted. Supplier explicitly undertakes to protect the confidentiality of data as set forth in any applicable data 

protection provision with regard to all personal data, which may become known to Supplier in the course of any data transmission. 

Furthermore, Supplier undertakes to impose this obligation to protect the confidentiality of data, to the extent mentioned above, on 

Authorized Representatives who are involved in the Events, and to make sure that they comply with this confidentiality obligation. 

For the avoidance of doubt Supplier shall be responsible for any breach of this confidentiality obligation by such persons. 

Обязательства по обеспечению защиты данных. В отношении данных, обрабатываемых в контексте проводимых 

Мероприятий, должно быть обеспечено соблюдение соответствующих положений о защите данных, предусматривающих 

обязательство оператора обработки данных предпринять необходимые меры защиты данных при передаче. Поставщик 

явным образом обязуется обеспечить конфиденциальность данных в соответствии с применимыми положениями о защите 

всей персональной информации, которая может стать известной Поставщику в процессе передачи данных. Более того, 

Поставщик обязуется возложить это обязательство по обеспечению конфиденциальности данных в объеме, упомянутом 

выше, на Уполномоченных представителей, участвующих в Мероприятиях, а также обеспечить соблюдение ими 

обязательства в отношении конфиденциальности. Во избежание сомнений, Поставщик будет нести ответственность за любое 

нарушение данного обязательства в отношении конфиденциальности этими лицами. 

4) General Terms and Conditions for Events. By submitting any bids, quotations, proposals, or other offers to provide goods, 

hardware, software and/or services (each, an “Offer”) to Jabil supplier expressly agrees that its Offer is subject to and governed by 

the General Terms and Conditions for Indirect Procurement (“Jabil T&Cs”) unless superseded by a formal written supply agreement 

signed by supplier and Jabil. Jabil’s T&C's are available at <https://www.jabil.com/about-us/supplier.html> and will be referenced in 

Jabil’s purchase orders.  

Общие условия проведения мероприятий. Предоставляя любые ценовые предложения, котировки или прочие 

предложения на поставку товаров, аппаратного, программного обеспечения и/или услуг (далее по отдельности именуемые 

«Предложение цены») компании Jabil, Поставщик явным образом соглашается с тем, что данное Предложение цены будет 

регулироваться в соответствии с Общими условиями закупок не для перепродажи («Условия Jabil»), если оно не будет 

заменено формальным письменным соглашением о поставках за подписями Поставщика и Jabil. В заказах на поставку от 

имени Jabil должны упоминаться Условия Jabil, доступные в Интернете по адресу <https://www.jabil.com/about-

us/supplier.html>.  

5) Ethical Conduct; Compliance. Supplier agrees to comply with Jabil’s Supplier Code of Conduct, the then-current version of 

the Supplier Portal will be made available to Company at: <https://www.jabil.com/about-us/supplier.html>. The supplier is informed 

that it is a strict Jabil policy that neither employees of Jabil nor members of their families shall accept gifts, kickbacks or 

entertainment from suppliers or others transacting or seeking to transact any business with Jabil. The offering or giving of 
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9) General. 


